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Ședința a fost deschisă și prezidată de către domnul Petru – Bogdan Cojocaru, 
Prefect. 
Domnul Prefect a supus spre aprobare minuta ședinței din luna martie 2024 și propunerile 
de pe ordinea de zi, respectiv: 

1. Inechitățile salariale și alte nemulțumiri ale personalului din Sport și Tineret – subiect 
propus de Instituția Prefectului – Județul Iași. 

2. Diverse. 
Membrii comisiei de dialog social Iași au aprobat minuta ședinței din luna martie 
2024 și ordinea de zi a ședinței lunii aprilie 2024.  
 
SUBIECTUL NR. 1 DE PE ORDINEA DE ZI 

1. Inechitățile salariale și alte nemulțumiri ale personalului din Sport și Tineret – subiect 
propus de Instituția Prefectului – Județul Iași. 
Paul Voinea, liderul Sindicatului Național Sport și Tineret al Casei de cultură a 
Studenților Iași 

- Revendicarea / solicitarea Sindicatului Național Sport și Tineret este de a primi o majorare 
de 25% a salariilor pentru personalul din Sport și Tineret. 

- Ne referim la salariații din Cluburi Sportive, Direcții județene pentru Sport și Tineret, Case 
de Cultură ale Studenților, Federații Sportive Naționale, Complexuri Sportive Naționale, 
Ministerul Familiei, Tineretului și Egalității de Șanse și din Agenția Națională pentru Sport. 

- Muncim sâmbăta și duminica și în zilele de sărbători legale fără să fim plătiți și fără să 
primim timp liber corespunzător din cauza lipsei de personal. Mulți dintre noi nu ne putem 
lua nici concediul de odihnă. 

- Am rămas la cele mai mici salarii, iar neaplicarea integrală a Legii salarizării - Legea nr. 
153/2017 ne aduce mari prejudicii.  

- Mesajul pe care vrem să îl transmitem este acela că nu vom renunța la proteste până nu 
vom primi majorarea solicitată. Strângem semnături pentru demararea acțiunilor de 
protest în fața Instituțiilor Prefectului din țară și la București în fața ministerelor dar și la 
Guvern. 

Petru – Bogdan Cojocaru, Instituția Prefectului – Județul Iași 
- Vom prelua solicitările dumneavoastră și vom efectua demersurile necesare pentru a 

soluționa problemele pe care le aveți. 
Ciprian Ursu, director, Clubul Sportiv Municipal Iași  

- Clubul Sportiv Municipal Iași este clubul cu cele mai bune rezultate de la nivel județean. 
- Suntem în top 10 la nivel de olimpiadă. 
- Menționez faptul că munca pe care întreg personalul din cadrul CSM Iași o depune este 

enormă, iar la momentul actual antrenorii sunt pe cale de dispariție. 
- Susținem demersurile colegilor din sindicat. 
- Noi suntem în subordinea Agenției Naționale pentru Sport. 
- Ne dorim să implicăm tinerii în tot felul de proiecte, însă este necesar ca personalul să 

fie motivat și financiar.  



- Echipamentele specifice sunt foarte scumpe, la fel și deplasările, iar de cele mai multe 
ori costurile deplasărilor sunt suportate de către antrenor.  

Adriana Violeta Amariei, Confederaţia Sindicatelor Democratice din România 
(CSDR Iași) 

- Cine negociază în numele dumneavoastră grila de salarizare și în subordinea cărui 
minister sunteți fiecare? 

Turcu Sorin, Blocul Național Sindicat – Filiala Iași  
- Sindicatul Național Sport și Tineret este afiliat la Federația Publisind și membru al 

Blocului Național Sindical. 
- În legea salarizării vor fi reprezentați de Blocul Național Sindical. 
- Din ce observ aveți un sindicat național, dar la nivelul județului Iași acesta este mai 

puțin reprezentat. 
Felicia Purice, liderul de sindicat de la Clubul Sportiv Municipal Iași 

- Discrepanțele salariale s-au propagat de-a lungul timpului. 
- La noi sporurile au fost tăiate, pentru că competițiile sportive au loc în weekend, iar 

orele lucrate suplimentar se compensează prin zile libere. Din cauza lipsei de personal 
nu avem cum să ne luăm aceste zile libere. 

- Vrem să se găsească soluții și pentru personalul din sport așa cum s-au găsit și pentru 
personalul din educație și sănătate. 

- La momentul actual suntem la stadiul de strângere a semnăturilor pentru demararea 
acțiunilor de protest, dar suntem hotărâți să mergem până la capăt.  

- Din 3500 de oameni, am rămas 2500, foarte mulți au ieșit la pensie, iar ceilalți și-au 
dat demisia.  

- Au rămas foarte puțini antrenori, pentru că majoritatea au plecat în străinătate.  
Hliboceanu Ioana Diana, director adjunct, Casa de Cultură a Studenților Iași 

- Noi suntem în subordinea Ministerului Familiei, Tineretului și Egalității de Șanse. 
- Toate fondurile pe care le primim sunt de la Minister, dar bugetul este foarte mic. 

Adriana Violeta Amariei, Confederaţia Sindicatelor Democratice din România 
(CSDR Iași) 

- Pe noi ne interesează grila de salarizare și în subordinea cărui minister sunteți fiecare 
în parte. 

- Suntem conștienți că munca pe care o depuneți este enormă. 
- Trebuie să-i ajutăm în ceea ce privește grila de salarizare. 

Tiberiu Toma,  Direcția Județeană pentru Sport Iaşi 
- Direcția Județeană pentru Sport și Tineret Iași are activități de coordonare. 
- Noi suntem în subordinea Agenției Naționale pentru Sport. 
- La nivel de administrație salariul pe care îl avem la cel mai înalt nivel este de 6400 lei 

brut. 
- În ceea ce privește activitatea pe care o desfășurăm, noi ne ocupăm de partea 

administrativă. 
- Suntem încadrați în categoria funcționarilor publici, indiferent de specialitate.  

Maria Andronache, Casa Județeană de Pensii Iași 
- Dumneavoastră vă încadrați pe Anexa 8 a legii salarizării, în calitate de funcționari 

publici. 
- Ar fi indicat ca demersurile pe care le efectuați în acest sens să fie realizate separat, 

pentru că o parte din voi sunteți funcționari publici și o parte personal contractual.  
Neculai Vițelaru, Consiliul Național al Întreprinderilor Private Mici și Mijlocii din 

România (PJIMM Iași) 

- Toți factorii de decizie din Iași ar trebui să depună eforturile necesare pentru a rezolva 
problemele pe care le aveți. 

 
 



Adriana Violeta Amariei, Confederaţia Sindicatelor Democratice din România 
(CSDR Iași) 

- Dumneavoastră trebuie să insistați în primul rând pe grila de salarizare și apoi să puneți 
accent pe restul activităților pe care le desfășurați. 

- Aveți nevoie de un om care să vă reprezinte și care știe să spună lucrurilor pe nume. 
- Noi, sindicatele avem 100% libertate de exprimare. 

Turcu Sorin, Blocul Național Sindical – Filiala Iași 
- Problemele au plecat de la aplicarea greșită a legii. 
- Acum se negociază Noua Lege a salarizării, acum este momentul să vă impuneți. 

Felicia Purice, liderul de sindicat de la Clubul Sportiv Municipal Iași 
- Vă mulțumim pentru atenție, vom insista în primul rând pe majorarea de 25% a 

salariilor, iar ulterior vom lua în ordinea priorităților celelalte aspecte. 
 

ÎNCHIDEREA ȘEDINȚEI 
 
 

                                          
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Document care poate conține date cu caracter personal, protejate de prevederile Regulamentului U.E. nr.679/2016 


